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§ 1  

Formalia 

Ordföranden hälsade alla välkomna och öppnade mötet.  

 

§ 2 

Förslag till dagordning 

Förslaget till dagordning godkändes. 

 

§ 3 

Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 4 

Nämndärenden 

Tertialrapport 2 år 2017 för Norrmalms stadsdelsnämnd  

Dnr 2017/135-1.1.   

 

Susanna Halldin informerar om tertialrapport 2. Hemtjänst, 

missbruk och funktionshinder prognostiserar ett underskott.   

 

Ansökan från PRO Norrmalm om projektbidrag 

Dnr 2017/552-5.4   

 

Rådets ledamöter önskar få information om de nya riktlinjerna 

gällande föreningsbidrag. Handläggare Anna Löfvall ska bjudas 

in till ett sammanträde.  

 

Riktlinjer för handläggning inom socialtjänstens 

äldreomsorg – remiss från kommunstyrelsen  

Dnr 2017/456-1.5.1.   

 

Rådets ledamöter är positiva till införandet av ramtid, då det 

kommer medföra ökad flexibilitet för den enskilde. Rådets 

ledamöter betonar vikten av att oro, ensamhet och isolering 

beaktas vid bedömningen av särskilt boende.  

 

Program för ett jämställt Stockholm 2018-2022 remiss från 

kommunstyrelsen  

Dnr 2017/484-1.5.1.  

 

Rådets ledamöter vill lyfta fram att frågan om jämställdhet inte 

bara berör kvinnor och män utan även föreligger när det gäller 

olika åldrar. Exempelvis kan äldre diskrimineras i olika 

sammanhang. Rådets ledamöter efterfrågar, precis som 
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förvaltningen, tydligare riktlinjer för hur programmet ska 

implementeras.  

 

Så stärker vi den personliga integriteten –  

remiss från kommunstyrelsen  

Dnr 2017/514-1.5.1.  

 

Rådets ledamöter anser att det är bra om olika vårdgivare kan 

komma fram till gemensamma uppförandekoder för behandling 

av personuppgifter. Vidare så anser ledamöterna att 

ställföreträdare för beslutsoförmögna i sak är bra. Dock så 

efterfrågas ett förtydligade av hur dessa ställföreträdare ska 

förhålla sig till god man eller förvaltare utsedd av 

överförmyndarnämnden. 

 

Riktlinjer för idéburet offentligt partnerskap – remiss från 

kommunstyrelsen  

Dnr 2017/491-1.5.1.  

 

Thomas Dreber lyfter fram att frågan som tas upp i remissen, 

vilken inte bara berör idéburna organisationer utan samhället i 

stort.  

 

Rådets ledamöter efterfrågar, precis som förvaltningen, 

tydligare vägledning för hur riktlinjerna ska tillämpas.  

 

Matlådor till kunder inom Hemtjänst Norrmalm – resultat 

från brukarundersökning samt testgrupp   

Dnr 2.2.2.-633/2015 

 

De ledamöter som deltog tyckte inte att matlådorna var goda; 

bättre förpackningar och mer grönsaker efterfrågades av dem. 

Rådets ledamöter uppskattade att de fick delta i 

provsmakningen.  

 

§ 5 

Övriga frågor 

Rådets ledamöter efterfrågar ett tydligare äldreperspektiv i 

stadsplaneringsärendena. Äldre personer nyttjar lokaltrafiken och 

kan ha svårt att exempelvis ta sig på bussar, nå sittplatser i bussen 

på grund av trappsteg. Detta perspektiv behöver belysas i de 

tjänsteutlåtanden som skrivs.  

 

Rådets ledamöter önskar ta del av kontaktuppgifter till den 

kommunala hemtjänstens enhetschef, för ett eventuellt 
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kontaktmannaskap mellan pensionärsrådet och hemtjänsten. Maj 

Lundgren och Annica Nygren är intresserade av att vara 

kontaktpersoner för Väduren.  

 

E-mail enhetschef på hemtjänsten: elisabeth.stroby@stockholm.se. 

Telefonnummer 08-508 09 028.  

 

§ 6 

Information från förvaltningen 

- Uppföljning Väderkvarnen- Sara Alvfeldt ger kort 

information om uppföljningen vid Väderkvarnen. 

Handlingarna skickas ut via e-mail.  

- Trygghetsboende med aktivitetscentra-Jessica Weisten ger 

information om bakgrunden till trygghetsboende med 

aktivitetscentra och den aktuella situationen. Rådets 

ledamöter ser fram emot att följa utvecklingen. Vidare 

efterfrågas ett framtida samarbete mellan 

pensionärsorganisationerna och förvaltningen, när det gäller 

utformandet av aktiviteter på Väduren.  

- Centralupphandling Riddargården - Susanna Halldin 

informerar om att Riddargårdens vård- och omsorgsboende 

kommer att delta i en central upphandling.  

- Trygghetsvandringen 8 november - rådets ledamöter 

upplever inte att de är otrygga när de är ute på Norrmalm. 

Förslag på eventuella stråk är Vasaparken, Vanadislunden, 

Centralparken, Sveavägen och trapporna upp till Adolf 

Fredriks skola.  

- Förvaltningens nya lokaler: Susanna Halldin ger information 

om förvaltningens planerade flytt. De nya adresserna är:  

Besöksadress 
Norrmalms stadsdelsförvaltning 

Sankt Eriksgatan 117  

113 43 Stockholm 

Postadress 
Norrmalms stadsdelsförvaltning 

Box 45075 

104 30 Stockholm 

§ 7 

Nästa sammanträde äger rum den 9 oktober 2017. Ordinarie 

sammanträde äger rum mellan klockan 15:00-16:00. Klockan 

16:00-17:00 har gruppledarna i Norrmalms stadsdelsnämnd 

bjudits in.   

 

§ 8 

Rådets ordförande avslutade mötet. 


